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Protokół Nr LIII/2018 

z LIII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 27 września 2018 r. w siedzibie Urzędu Miejskiego  w Strykowie 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności, 

przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności, 

sołtysi wg listy obecności, 

osoby zaproszone wg listy obecności. 

 

 Ad pkt. 1 Otwarcie obrad L Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica o godz. 10.05 otworzył LIII sesję  

i po powitaniu wszystkich obecnych na sali stwierdził, że zgodnie z listą obecności aktualnie 

w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu rady wynoszącego 15 

osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

Podczas otwarcia LIII sesji nieobecny radny Łukasz Orłowski. 

Ad pkt. 2 Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z 

wiceprzewodniczących Rady Miejskiej  w Strykowie. 

Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad Wiceprzewodniczącemu RM w 

Strykowie  Andrzejowi Pożarlikowi. 

Ad. pkt 3 Przyjęcie porządku obrad. 

Porządek obrad LIII sesji: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Sprawozdanie Burmistrza Strykowa z działalności w okresie między sesjami. 

6. Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji 

RM z działalności w okresie między sesjami. 

7. Zatwierdzenie protokołu z LI sesji Rady Miejskiej w Strykowie , która odbyła się 

w dniu 21 lipca 2018 r. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie : 

a) w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2018 rok oraz 

zmiany planu finansowego Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w 

Strykowie na 2018 rok, 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018-2029, 

c) w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego, 

d) zmieniająca uchwałę Nr XVI/114/2015 Rady Miejskiej w Strykowie w Strykowie 

z dnia 18 grudnia 2015r. w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku 

rolnego i podatku leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa oraz określenia 

inkasentów i stawki procentowej wynagrodzenia za inkaso tych należności, 

e) w sprawie zasad udzielania dotacji celowej dla spółek wodnych, trybu 

postępowania w sprawie udzielania dotacji oraz sposobu jej rozliczania, 
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f) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z 

dotychczasowym dzierżawcą części nieruchomości, 

g) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie do gminnego zasobu nieruchomości 

działki położonej w Anielinie Swędowskim, 

h) zmieniająca uchwałę Nr XLIX/425/2018 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 24 

maja 2018 r. w sprawie przyjęcia projektu "Regulaminu dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków na terenie Gminy Stryków", 

i) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Polityki Zdrowotnej pn. "Program 

zapobiegania czynnikom ryzyka raka szyjki macicy w Gminie Stryków na lata 

2019-2021", 

j) w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Gminnego 

Zespołu Interdyscyplinarnego do spraw Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

w Gminie Stryków oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania, 

k) w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVIII/249/2016 z dnia 15 grudnia 2016 roku w 

sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Stryków na lata 2017 – 

2021, 

l) w sprawie zatwierdzenia projektu pn. „Kompleksowe wsparcie rodziny”, 

m) w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Strykowa. 

9. Interpelacje i zapytania. 

10. Wolne wnioski i sprawy różne. 

11. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

12. Zamknięcie obrad. 

Pani Anna Sasin Sekretarz Gminy Stryków w imieniu Burmistrza Strykowa złożyła 

wniosek o poszerzenie porządku obrad LIII sesji o projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa, 

określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia  za inkaso. 

Głosowanie nad wnioskiem:  

14  głosów za  

głosów przeciwnych  

głosów  wstrzymujących   

Porządek obrad ze zmianą: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Sprawozdanie Burmistrza Strykowa z działalności w okresie między sesjami. 

6. Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji 

RM z działalności w okresie między sesjami. 

7. Zatwierdzenie protokołu z LI sesji Rady Miejskiej w Strykowie , która odbyła się 

w dniu 21 lipca 2018 r. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie : 

a) w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2018 rok oraz 

zmiany planu finansowego Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w 

Strykowie na 2018 rok, 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018-2029, 

c) w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego, 

d) zmieniająca uchwałę Nr XVI/114/2015 Rady Miejskiej w Strykowie w Strykowie 

z dnia 18 grudnia 2015r. w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku 
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rolnego i podatku leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa oraz określenia 

inkasentów i stawki procentowej wynagrodzenia za inkaso tych należności, 

e) w sprawie zasad udzielania dotacji celowej dla spółek wodnych, trybu 

postępowania w sprawie udzielania dotacji oraz sposobu jej rozliczania, 

f) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z 

dotychczasowym dzierżawcą części nieruchomości, 

g) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie do gminnego zasobu nieruchomości 

działki położonej w Anielinie Swędowskim, 

h) zmieniająca uchwałę Nr XLIX/425/2018 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 24 

maja 2018 r. w sprawie przyjęcia projektu "Regulaminu dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków na terenie Gminy Stryków", 

i) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Polityki Zdrowotnej pn. "Program 

zapobiegania czynnikom ryzyka raka szyjki macicy w Gminie Stryków na lata 

2019-2021", 

j) w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Gminnego 

Zespołu Interdyscyplinarnego do spraw Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

w Gminie Stryków oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania, 

k) w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVIII/249/2016 z dnia 15 grudnia 2016 roku w 

sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Stryków na lata 2017 – 

2021, 

l) w sprawie zatwierdzenia projektu pn. „Kompleksowe wsparcie rodziny”, 

m) w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Strykowa, 

n) zmieniającej uchwałę w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi w drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości 

wynagrodzenia  za inkaso. 

9. Interpelacje i zapytania. 

10. Wolne wnioski i sprawy różne. 

11. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

12. Zamknięcie obrad. 

Głosowanie nad porządkiem obrad:  

12  głosów za  

głosów przeciwnych  

głosów  wstrzymujących   

Ad pkt. 4 Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

Do pracy w  Komisji Uchwał i Wniosków zgodę wyrazili następujący radni: 

1) Damian Drzewiecki, 

2) Dariusz Dziewulski, 

3) Sylwester Kacprzak. 

 

Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w  w/w składzie: 

 13 głosów za  

głosów przeciwnych  

1 głos  wstrzymujący  

Na salę obrad przybył radny Łukasz Orłowski (8 min. obrad).  
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Ad. pkt. 5 Sprawozdanie Burmistrza Strykowa  z działalności w okresie między 

sesjami. 

Burmistrz Strykowa  Andrzej Jankowski wręczył  stypendia najbardziej uzdolnionym 

uczniom z terenu gminy Stryków.  

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa przedstawiając sprawozdanie mówił o 

udziale w zebraniach wiejskich w poszczególnych sołectwach związanych z ustaleniem 

wniosków sołeckich, do projektu budżetu gminy Stryków na 2019 rok. 

Przewodniczący rady poinformował, że na zaproszenie Burmistrza na sesji zostanie  

przedstawiona informacja przedstawicieli Biura Obsługi Inwestora miasta Łodzi. 

Ad. pkt 6 Sprawozdanie Przewodniczącego Rady i Przewodniczących stałych 

komisji rady z działalności w okresie między sesjami. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poinformował, że brał udział w 

posiedzeniach niektórych komisji merytorycznych rady oraz w przygotowaniu dokumentów 

na dzisiejszą sesję rady. 

Radna Anna Ślęzak Przewodnicząca Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego RM w 

Strykowie poinformowała, że Komisja  na posiedzeniach w miesiącu wrześniu opiniowała 

projekty uchwał na dzisiejszą sesję rady oraz wypracowała wnioski do projektu budżetu 

Gminy Stryków na 2019 rok. 

Radny Sylwester Kacprzak Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM w Strykowie 

poinformował, że Komisja Rewizyjna na posiedzeniach w miesiącu wrześniu 2018 r. 

dokonała analizy skargi na Burmistrza Strykowa oraz wypracowała stanowisko w sprawie 

skargi , które będzie procedowane w dalszym punkcie obrad w dniu dzisiejszym.  

Radny Karol Lenart Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury RM w 

Strykowie poinformował, że Komisja wypracowała wnioski do projektu budzetu Gminy 

Stryków na 2019 rok  oraz opiniowała projekt uchwały na dzisiejszą sesję. 

Radny Grzegorz Kozłowski Przewodniczący  Komisji Oświaty i spraw Obywatelskich 

RM w Strykowie poinformował, że Komisja wypracowała wnioski do projektu budżetu 

Gminy Stryków na 2019 rok oraz spotkała się z Radnymi Powiatu Zgierskiego. 

Na sali obrad obecni wszyscy radni. 

Ad. pkt 7 Zatwierdzenie protokołu  Nr LI/2018 z sesji Rady Miejskiej w 

Strykowie, która odbyła się w dniu 21 lipca 2018 r. 

Przewodniczący rady poinformował, że wpisów do protokołu nie złożono, zapytał czy są 

uwagi do treści protokołu? 

Uwag  do protokołu z Nr LI sesji podczas obrad LIII sesji nie zgłoszono. 

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokołu z LI sesji Rady Miejskiej w Strykowie: 

12 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

3 głosy  wstrzymujące   

Ad. pkt. 8 Podjęcie uchwał w sprawie : 

a) w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2018 rok oraz 

zmiany planu finansowego Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w 

Strykowie na 2018 rok, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 
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Radny Krzysztof Bandurowicz pytał dlaczego wzrasta kwota na zadaniu pn. Budowa terenu 

rekreacyjnego w Strykowie w postaci ścieżki spacerowej wraz z oświetleniem terenu? 

Pani Grażyna Popczyńska Naczelnik Wydz. Inwestycji wyjaśniła, że w trakcie 

wykonywania prac ziemnych, inspektor nadzoru nad tym zadaniem zgłosił konieczność 

dodatkowego dosypania pisaku pod wykopy pod ścieżką spacerową. Przed budową nie były 

prowadzone badania geologiczne natomiast po wykopach okazało się , że grunt jest 

mieszanką gleby mineralnej i organicznej. Po częściowym odwodnieniu i obciążeniu 

maszynami budowlanymi podczas prowadzenia prac, rzędna terenu uległa obniżeniu o ok.20-

30 cm dlatego żeby wypełnić powstała lukę i zachować rzędne, konieczne jest wypełnienie 

piaskiem drobnoziarnistym wykopu, stąd proponowane zwiększenie środków. 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił, że jest przeciwny zwiększaniu środków finansowych 

na tym zadaniu i tak jak twierdził wielokrotnie , twierdzi dalej, że  jest to zła lokalizacja 

pochłaniająca ogromne koszty. Można było wybrać inny teren, którego w Strykowie nie 

brakuje.  

Radny Sylwester Kacprzak odniósł się do wypowiedzi Pani Grażyny Popczyńskiej i mówił, 

że przy tak dużych inwestycjach badania geologiczne są standardem ale czy zwiększenie 

kwoty na to zadanie nie powoduje, że zmieniają nam się warunki przetargu, czy nie było tam 

kwoty ryczałtowej? 

Pani Grażyna Popczyńska Naczelnik Wydz. Inwestycji mówiła, że była kwota ryczałtowa 

ale w każdym przypadku przy zadaniu inwestycyjnym jest tak, że jest coś takiego jak roboty 

niezbędne do wykonania w celu zakończenia zadania głównego. Po to jest sporządzony 

protokół konieczności i to jest podstawą do zwiększenia kwoty dla wykonawcy. Nie ma 

natomiast konieczności przeprowadzenia badań geologicznych przy budowie tego typu jak 

place , ścieżki, drogi. Przy dużych inwestycjach gdzie wchodzimy w głąb ziemi owszem tak. 

Ten projekt traktujemy jako projekt w branży drogowej i nie ma takiego obowiązku. 

Radny Sylwester Kacprzak pytał, czy w związku z tym, że mamy projekt uchwały w 

sprawie zaciągnięcia kredytu również na dzisiejszej sesji, to czy nie powinien on być 

procedowany przed projektem uchwały w sprawie zmian w budżecie? 

Pani Barbara Walak Skarbnik Gminy Stryków wyjaśniła, że pierwotną uchwałą 

budżetową został wskazany kredyt przy czym uchwałę o kredycie podejmujemy wtedy, kiedy 

uważamy, że jest on niezbędny do kontynuowania dalszych spłat zaciągniętych wcześniej 

kredytów.  

Radny Sylwester Kacprzak zwrócił się z zapytaniem do Burmistrza Strykowa jako 

projektodawcy zmian w budżecie: 

 w związku z tym, że wchodzi nowe zadanie do budżetu – oświetlenie Lipa-Krucice, 

kiedy pojawiło się pozwolenie na budowę i do kiedy zmusza nas do zrealizowania tej 

inwestycji ? 

 wykup drogi w Anielinie- dlaczego ma miejsce w tym momencie ,co nas zmusza do 

wykupu, chociaż  mieszkańcy Dobrej ( ul. Skowronków- chociaż tam były przeszkody 

natury prawnej) chcieli swego czasu oddać Gminie darmo teren pod drogą. 

Pani Grażyna Popczyńska Naczelnik Wydz. Inwestycji mówiła, że sołectwo Tymianka 

wykonało ze swoich  środków sołeckich w 2015 roku projekt, pozwolenie na budowę  kończy 

się w listopadzie 2018 r. dlaczego jest konieczność rozpoczęcia robót. 

Radny Sylwester Kacprzak mówił, że zmniejszenia środków w wyniku przetargów na 

zadania w Dobrej wynoszą ok.120 tys. zł, ale nie pojawiają się mimo próśb o inne zadania w 

tym rejonie, a w innych rejonach pojawiają się. Ten teren gdzie pojawiają się duże inwestycje 

liczy na to, że składane prośby zostaną zauważone przez Pana Burmistrza i przez 

pracowników Urzędu. 

Pani Grażyna Popczyńska Naczelnik Wydz. Inwestycji mówiła, że największe zwiększenie 

środków finansowych z budżetu jest na szkole w Dobrej z tego względu, że przebudowa 
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kotłowni została sfinansowana ze środków na termomodernizację budynków użyteczności 

publicznej. Kwota ta zabezpieczona na rozbudowie  szkoły została przeniesiona na inne 

zadanie, dlatego takie duże zmniejszenie.  

Radny Bogdan Walczak w odniesieniu do wypowiedzi radnego Bandurowicza odnośnie 

parku mówił, że jest nietrafna. Radny jest za tym aby park powstał bo Stryków potrzebuje 

terenów zielonych a teren gdzie powstaje park jest jak najbardziej właściwy. 

Radny mówił, że nie będzie to koniec środków finansowych zaplanowanych na tę inwestycję 

ponieważ budowa będzie trwała latami. 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił, że odnosi wrażenie, że radny Walczak stał się 

rzecznikiem prasowym Burmistrza. Park owszem tak, ale nie w tym miejscu, poza tym jest to 

kosztowna inwestycja. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:       12 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

3 głosy  wstrzymujące  

Głos zabrał gość zaproszony przez Burmistrza Strykowa Pan Adam Pustelnik Dyrektor 

Biura Obsługi Inwestora Miasta Łodzi i przedstawił radzie celem rozważenia ofertę 

przemysłowej korporacji amerykańskiej, która poszukuje terenów inwestycyjnych pod 

lokalizację inwestycji na terenie aglomeracji łódzkiej ( nie logistyka). Projekt ten prowadzi 

też Polska Agencja Handlu i Inwestycji oznaczony jako projekt o znaczącym wkładzie w 

rozwój polskiej gospodarki objęty programem grantowym czyli wsparciem gotówkowym 

rządu RP i zwolnieniem z podatku CIT. Polska rywalizuje o te inwestycję z Litwą, Indiami i 

Węgrami o to kto zaprezentuje korzystniejszą ofertę. Oferta grantowa rządu Polskiego już 

została zaproponowana natomiast zwolnieniem, które może zainteresować firmę jest 

zwolnienie z podatku od nieruchomości. Burmistrza Strykowa Pan Andrzej Jankowski  

mówił, że przedstawiona oferta będzie tematem do rozważań i dyskusji, a przy okazji tej 

inwestycji temat taki dla Strykowa jak brak obwodnicy południowej  zostanie ujęty w 

programie rządowym. 

Przewodniczący rady mówił, że ustalimy termin posiedzenia komisji budżetu, na który 

zostaną zaproszeni wszyscy radni oraz zaprosimy przedstawicieli Biura Obsługi Inwestora 

Miasta Łodzi celem przedyskutowania propozycji. 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018-2029, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:       12 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

3 głosy  wstrzymujące  
 

c) w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:      12 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos  wstrzymujący  

Przewodniczący rady prowadzący obrady podał do protokołu, że dwóch radnych nie brało 

udziału w głosowaniu. 

 

d) zmieniająca uchwałę Nr XVI/114/2015 Rady Miejskiej w Strykowie w Strykowie 

z dnia 18 grudnia 2015r. w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku 

rolnego i podatku leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa oraz określenia 

inkasentów i stawki procentowej wynagrodzenia za inkaso tych należności, 
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Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:      14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głos  wstrzymujący  

Jedna osoba z rady nieobecna na sali. 

e) w sprawie zasad udzielania dotacji celowej dla spółek wodnych, trybu 

postępowania w sprawie udzielania dotacji oraz sposobu jej rozliczania, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Radny Sylwester Kacprzak pytał jak te zasady wyglądały do tej pory, czy były składane 

wnioski? 

Pani Patrycja Andrzejewska radca prawny wyjaśniła, że merytorycznie uchwała nie 

zmienia się. 

Radny Sylwester Kacprzak pytał jaką kwotę proponujemy na rok 2018 w związku z 

przesunięciem terminu składania wniosków? 

Są zapisy np.§ 3 ust. 3 zdanie drugie: ,,W trakcie roku dopuszcza się składanie wniosków w 

terminie umożliwiającym wykorzystanie dotacji do końca roku budżetowego ˮ , czyli 

zostawiamy tą furtkę zupełnie świadomie jeżeli pojawi się sytuacja nagła np. awaryjna. 

Pani Barbara Walak Skarbnik gminy odpowiedziała, że w tym roku była taka sytuacja i 

pozostawiamy świadomie taki zapis. 

Radny Sylwester Kacprzak mówił: § 4 ust. 3- zapis taki odbierany jest tak jakby to spółka 

prowadziła pomoc de minimis. Należy zmodyfikować ten zapis , aby jasno wynikało, że jest 

to pomoc de minimis. 

W załącznikach: słowo faktury zamienić na faktur. 

W sprawozdaniu z realizacji zadania ( zał. nr 2) również należy zmienić zapisy aby były 

zgodne z uchwałą. 

Pani Patrycja Andrzejewska pozytywnie odniosła się do uwag radnego Kacprzaka i 

zaproponowała w imieniu Burmistrza wprowadzenie autopoprawek w projekcie uchwały. 

Przewodniczący rady prowadzący obrady ogłosił 5-cio minutową przerwę w obradach celem 

wprowadzenia autopoprawek w projekcie uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji 

celowej dla spółek wodnych, trybu postępowania w sprawie udzielania dotacji oraz sposobu 

jej rozliczania. 

Po przerwie: 

Pani Patrycja Andrzejewska radca prawny przedstawiła autopoprawki do projektu uchwały. 

Głosowanie nad przyjęciem autopoprawek do projektu uchwały:   

   14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głos  wstrzymujący  

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:      14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących  

 

c) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z 

dotychczasowym dzierżawcą części nieruchomości, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Radny Sylwester Kacprzak pytał czy mamy ogólne zasady wydzierżawiania czy 

podejmowane są każdorazowo jak zachodzi potrzeba? 
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Pani Irena Olszewska insp. ds. gospodarki nieruchomościami wyjaśniła, że ogólne 

zasadny tj. czynsz z tytułu dzierżawy określa zarządzenie Burmistrza Strykowa. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:      14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących  

d) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie do gminnego zasobu nieruchomości 

działki położonej w Anielinie Swędowskim, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Radny Sylwester Kacprzak pytał skąd wynika taka nagła potrzeba nabycia tej drogi, jakie są 

szacowane  koszty utrzymania tej drogi po stronie Gminy? 

Pani Irena Olszewska wyjaśniła, że w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego 

działka ta przeznaczona jest pod drogę i spełnia parametry drogi publicznej. Od dawna 

mieszkańcy przy tej drodze wnioskowali o nabycie tej drogi przez gminę. Właściciel wyraził 

zgodę na sprzedaż tej działki. 

Burmistrza Strykowa Pan Andrzej Jankowski  mówił, że koszty utrzymania tej drogi będą 

takie jak pozostałych dróg gminnych. 

Głos zabrała Pani Sołtys wsi Anielin i mówiła, że  droga była utrzymywana przez 

mieszkańców sołectwa zamieszkałych przy tej drodze. Od dłuższego czasu droga ta jest źle 

utrzymana przy zasypywaniu dziur czy tez przy odśnieżaniu. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:      14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos  wstrzymujący  

e) zmieniająca uchwałę Nr XLIX/425/2018 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 24 

maja 2018 r. w sprawie przyjęcia projektu "Regulaminu dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków na terenie Gminy Stryków", 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Radny Sylwester Kacprzak mówił, że po opiniowaniu tego projektu uchwały przez komisje 

Rolnictwa powstał nowy projekt uwzględniający sugestie Komisji ale według radnego 

właściwszym byłoby po modyfikacji § 1 pkt 7 i 8 nadanie nowego brzmienia  § 52 co byłoby 

bardziej czytelne. 

Pani Patrycja Andrzejewska radca prawny mówiła, że jest to projekt Regulaminu natomiast 

kiedy będzie przejmowany Regulamin, wszystkie te zmiany będą wprowadzone jako tekst 

jednolity. W tej chwili tworząc ten projekt Regulaminu ustosunkowujemy się do uwag i 

nakazów Wód Polskich. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:      15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących  

f) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Polityki Zdrowotnej pn. "Program 

zapobiegania czynnikom ryzyka raka szyjki macicy w Gminie Stryków na lata 

2019-2021", 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:      15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących  
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g) w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Gminnego 

Zespołu Interdyscyplinarnego do spraw Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

w Gminie Stryków oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:      14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos  wstrzymujący  

h) w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVIII/249/2016 z dnia 15 grudnia 2016 roku w 

sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Gminie Stryków na lata 2017 – 

2021, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:      15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących  

i) w sprawie zatwierdzenia projektu pn. „Kompleksowe wsparcie rodziny”, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:      15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących  

j) w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Strykowa, 

Radny Sylwester Kacprzak Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Strykowie 

przedstawił projekt uchwały wraz ze szczegółowym uzasadnieniem.  

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:      15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących  

k) zmieniającej uchwałę w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi w drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości 

wynagrodzenia  za inkaso 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał tytuł projektu uchwały i  poinformował, że projekt 

uchwały posiada pozytywną opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:      15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów  wstrzymujących  

Ad. pkt. 9 Interpelacje i zapytania. 

Radny Krzysztof Bandurowicz zwracając się do burmistrza Strykowa mówił, że burmistrz 

od paru miesięcy deklarował, że przedstawiona zostanie wizualizacja innych lokalizacji domu 

kultury. Na stronie Urzędu zamieszczona jest wizualizacja d. k. przy kościele katolickim, 

która brutto kosztowała ok.28 tys. zł. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że ponieważ rada zdecydowała o 

zdjęciu tego zadania z budżetu na 2018 rok, proponuje jeszcze trochę cierpliwości a do końca 

tej kadencji na pewno zostanie przedstawiona taka informacja. 

Radny Łukasz Orłowski pytał o ul. Swędowską i progi zwalniające. Jak przedstawia się tam 

sytuacja? 

Pani Grażyna Popczyńska Naczelnik Wydz. Inwestycji wyjaśniła, że na ul. Swędowskiej 

w Anielinie są dwa progi zwalniające. 

Radny Andrzej Janeczko pytał jaka jest sytuacja drogi Ługi-Cesarka? 
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Pani Grażyna Popczyńska mówiła, że temat ten był już na posiedzeniu komisji poruszony 

przez radnego i zapraszała Pana radnego do siebie celem zapoznania się z aktualną sytuacją 

tego zadania. Jest wyrok WSA odrzucającego skargę na wstrzymanie wykonalności 

inwestycji , zapraszam do zapoznania się z orzeczeniem. 

Radny Andrzej Pożarlik  wniósł o przedłużenie terminu składania wniosków o 

dofinansowanie wymiany pieców na gazowe do końca listopada bo do tej pory uchwała 

określa termin  do końca października. Gaz ma  popłynąć w wykonanej już sieci z początkiem  

grudnia tego roku. Radny prosił aby na stronie internetowej pojawiła się informacja, że 

popłynie gaz w sieci z początkiem grudnia.  

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa  mówił, że przygotowany zostanie projekt 

uchwały na następną sesję przedłużający składanie wniosków do 15 grudnia. 

Radny Jarosław Włodarczyk pytał kiedy zostanie sprawa odwodnienia drogi  gminno-

powiatowej w miejscowości Kalinów? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa  mówił, że według przekazanej informacji 

przez powiat na dniach zostanie podpisana umowa z wykonawcą , jest to zadanie powiatu i 

rozpoczną się tam prace. 

Radny Sylwester Kacprzak odniósł się do budowy kompleksu szkolno-sportowego, w 

kontekście  podejmowanych co raz to nowych działań , które umożliwiają nam realizację tego 

zadania. Na BIP zostało zamieszczone obwieszczenie  Regionalnego Dyrektora Ochrony 

Środowiska w Łodzi z dnia 21 czerwca 2018, znak WOOŚ.420.97.2018.MLa.11 

w sprawie wydania decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach stwierdzającej brak 

potrzeby przeprowadzenia oceny oddziaływania na środowisko dla przedsięwzięcia 

polegającego na: „rozbudowie kompleksu szkolno-sportowego…czy to jest błąd RDOŚ , czy 

może nam się zmieniło coś w koncepcji ? 

Pani Grażyna Popczyńska mówiła, że nie jest to błąd, dlatego, że decyzja środowiskowa 

była potrzebna dla posadowienia w tamtym miejscu boisk sportowych, natomiast nie była 

obowiązkowa dla budynku szkoły i budynku hali sportowej, dlatego też decyzja mówi o 

rozbudowie całego tego obszaru o boiska sportowe. 

Radny Sylwester Kacprzak pytał jak to się ma do zadania, które mamy w planie a nazywa 

się budowa kompleksu szkolno-sportowego? Czy nie wychodzimy w tym wszystkim przed 

szereg? 

Pani Grażyna Popczyńska mówiła, że dla budowy szkoły i budowy  hali sportowej decyzja 

RDOŚ nie jest wymagana. Jest wymagana dla budowy boisk, które są na tamtym terenie. 

Radny Sylwester Kacprzak mówił, że budowa boisk była jednym z elementów kompleksu. 

Pani Grażyna Popczyńska mówiła, że naszym zamierzeniem jest etapowanie tego zadania. 

W pierwszej kolejności powstanie szkoła i hala sportowa natomiast w kolejnym etapie boiska 

sportowe. 

Radny Sylwester Kacprzak pytał czy w związku z tym występując o decyzję środowiskową 

właściwie określiliśmy ruch samochodowy na tej drodze, którą będziemy dojeżdżać? 

Pani Grażyna Popczyńska mówiła, że występowali o to przedstawiciele projektanta, którzy 

uważają, że określili dobrze. 

Radny Sylwester Kacprzak pytał czy pozwolenie na budowę będzie całościowe czy też 

etapowane? 

Pani Grażyna Popczyńska mówiła, że już w marcu 2018 r. wystąpiliśmy ponieważ 

oczekiwania na decyzje środowiskowe bardzo się przedłużyły m.in. z tego że od stycznia b. r,. 

pojawiła się nowa instytucja Wody Polskie, gdzie pewnych rzeczy nie można było uzyskać 

dlatego w marcu wystąpiliśmy o pozwolenie na budowę szkoły i hali sportowej. Dlatego też 

pojawiła się ta formułka ,,rozbudowaˮ. 

Radny Sylwester Kacprzak pytał na jakim etapie jest pozwolenie na budowę? 
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Pani Grażyna Popczyńska mówiła, że w tym momencie jest wstrzymane ze względu na 

porozumienie z generalną dyrekcją dróg na rozbudowę skrzyżowania drogi krajowej z ul. 

Cegielnianą, którego prawdopodobnie dziś powstanie ostateczna wersja i zostanie podpisane. 

Radny Sylwester Kacprzak pytał jak te trudności w rozpoczęciu zadania mają się do 

terminów określonych w przetargu i w umowie z projektantem? 

Pani Grażyna Popczyńska mówiła, że pojawiły się trudności, których w momencie 

przetargu nie przewidywaliśmy. Proponowaliśmy połączenie kompleksu z dwóch stron: od 

drogi z tytułu i od ul. Cegielnianej natomiast generalna dyrekcja zażyczyła sobie przebudowy 

skrzyżowania. 

Radny Sylwester Kacprzak przypomniał, że ta droga nie tylko będzie obsługiwała 

kompleks. Nie będziemy mogli wprowadzić na niej ograniczeń. Nie wiem czy nie można było 

przewidzieć kwestii zjazdu z drogi krajowej do kompleksu. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa  mówił, że będziemy mogli wprowadzić 

ograniczenia. 

Radny Krzysztof Bandurowicz pytał jaki był termin w ofercie wykonania uzyskania 

pozwoleń na budowę kompleksu szkolno-sportowego i ile razy aneksowaliśmy termin 

wykonania dokumentacji? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa  mówił, że ze względu na szczegółowość 

pytania odpowiedź zostanie udzielona na piśmie. 

Ad. pkt. 10 Wolne wnioski i sprawy różne. 

Radny Bogdan Walczak mówił, że pozyskał informację w sprawie wyróżnienia czy laureata 

roku dla Spedimexu– Pracodawca Powiatu Zgierskiego i zwrócił się z pytaniem do 

Burmistrza Strykowa czy w związku z tym, że cały Zakład był zaangażowany w organizację i 

sponsoring dwóch ostatnich imprez, Burmistrz bierze pod uwagę uhonorowanie  osób i 

Zakładu? Mogłoby to odbyć się na najbliższej sesji rady. 

Pan Sołtys wsi Smolice mówił:  

 o tym, że przy bloku na ul. Sowińskiego jest wykonane zejście ( pochylnia) dla 

niepełnosprawnych. Z tej pochylni dzieci zjeżdżają wprost na przejście dla pieszych. 

Sołtys zwrócił się z prośbą o zabezpieczenie tego zjazdu, aby nie doszło do 

nieszczęśliwego wypadku, 

 nawieźć tłucznia na ul. Alejową i na łącznik do ul. Wypoczynkowej, ponieważ są tam 

dziury a do posesji przy tej ulicy dojeżdża codziennie pogotowie do chorej osoby, 

 nie jest jeszcze oddana droga do magazynów przy Swędowie a już jeżdżą tam 

autobusy przez Smolice, traktując drogę jako obwodnicę. Trzeba było podjąć decyzję i 

połączyć magazyny przy ul. Ozorkowskiej drogą przez Smolice. Na miejscu starego 

sklepu jest miejsce aby wykonać tam rondo i skierować ruch na starą drogę do Smolic. 

Pani Grażyna Popczyńska wyjaśniła: 

 że łącznik ul. Alejowa – Wypoczynkowa  będzie utrzymywany ze środków  bieżącego 

utrzymania dróg,  

 zlecone zostało ogrodzenie przy bloku na ul. Sowińskiego celem poprawy 

bezpieczeństwa, 

 droga w Swędowie nie jest oddana do użytkowania, kierowcy jeżeli poruszają się tą 

drogą to wbrew przepisom. Zakaz dotyczy samochodów powyżej 10 t, natomiast 

dopuszcza się ruch autobusów. Trzeba będzie zaleźć jakieś rozwiązanie tej kwestii 

przystanku oraz bezpieczeństwa pieszych. W planach na ten rok nie była przewidziana 

budowa drogi ze Smolic do ul. Ozorkowskiej. 

Radny Sylwester Kacprzak ponowił prośbę – wniosek z Komisji – o zamontowanie lampy 

w okolicach stawu w Dobrej. 

Radny pytał kiedy będą ustawione wiaty przystankowe w Dobrej Nowinach – miały być do 

końca września ustawione. 



12 
 

Na stronie internetowej Gminy w zakładce kultura i oświata jest  zamieszczony wykaz parafii 

należących do dekanatu strykowskiego, są w nim takie które już od lat nie należą do tego 

dekanatu ponadto są również zamieszczone w wykazie parafie nie rzymsko-katolickie. Proszę 

to zweryfikować.  

Mieszkaniec nr 1:  

mówił, że wszystkim wiadomo jest, że nie powstanie nowy dom kultury ani kompleks 

szkolno-sportowy w tej kadencji. 

Mieszkaniec pytał: 

 ile wzrosną podatki i opłaty lokalne – jak się zapatruje na to obecna rada? 

 na kanale YouTube Telewizja Stryków prowadzi promocję w ramach 

zabezpieczonych środków na ten cel w roku bieżącym w wysokości 40 tys. zł. Czy  

ten  projekt będzie kontynuowany w roku przyszłym? Według mieszkańca środki 

przeznaczone na ten cel można zagospodarować w inny, lepszy  sposób np. 

sponsorować prognozę pogody w telewizji. 

Mieszkaniec nr 2: 

pytał, czy planowana jest zmiana planu zagospodarowania przestrzennego dla działek na 

obszarze 007 miasta Strykowa o poszczególnych numerach( Mieszkaniec wymienił numery 

działek). 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa  odpowiedział, że konkretne informacje 

Mieszkaniec uzyska na stanowisku pracy ds. zagospodarowania przestrzennego i poprosił o 

złożenie wniosku pisemnego w tej sprawie. 

Pani Sołtys wsi Sadówka wystąpiła z prośbą o wymianę przystanku autobusowego w 

Sadówce., z którego korzystają dzieci. Istniejący przystanek jest zniszczony. 

Radny Karol Lenart mówił o tym, że na spotkaniu mieszkańcy Warszewic, Niesułkowa i 

Cesarki poruszali temat, że od ronda w Sosnowcu drogami przez wymienione miejscowości 

kieruje się cały ciężki ruch samochodowy. Mimo ograniczenia prędkości rzadko kto 

respektuje znaki ograniczenia. Radny prosił aby w budżecie na następny rok zabezpieczyć 

środki finansowe na położenie progów zwalniających tych miejscowościach. 

Radny Damian Drzewiecki zwrócił się z prośbą o poprawę bezpieczeństwa użytkowników 

drogi nr 14 w Bratoszewicach -zwłaszcza pieszych i wystąpienie w tej sprawie do generalnej 

dyrekcji dróg. Mimo sygnalizacji świetlnej na drodze nr 14 w Bratoszewicach samochody 

rozwijają znaczną prędkość. Dochodzi często do wypadków. Zdaniem radnego wcześniejsze 

ustawienie znaków nakazujących zmniejszenie prędkości lub znaków informacyjnych o 

przejściu dla pieszych,  mogłoby przyczynić się do zwiększenia bezpieczeństwa na tym 

odcinku drogi. 

Radny Bogdasn Walczak w uzupełnieniu informacji Pani Popczyńskiej mówił, że 

ogrodzenie posesji przy ul. Sowińskiego będzie wykonane na początku października. 

Radny Sylwester Kacprzak pytał w odniesieniu do zmian w budżecie i środków 

przeznaczonych na dopłatę w transakcji zamiany działek o jaką działkę chodzi , z kim została 

dokonana zamiana? 

Radny mówił o drodze biegnącej przy stacji benzynowej w Sosnowcu – dawna 14- gdzie 

parkują samochody. Radny pytał czyją własnością jest ten odcinek? 

W okresie przedwyborczym pojawiają się tam banery wyborcze. Czy Gmina zawierała 

umowy na korzystanie z tego terenu dla umieszczania reklam, banerów wyborczych czy jest 

to bezumowne korzystanie?  

Radny zgłosił wniosek o dokonanie cięć pielęgnacyjnych drzew wchodzących koronami na 

jezdnię ul. Kosynierów ( pomiędzy ul. Powstańców Styczniowych a Starowiejską) w Dobrej. 

Pani Anna Sasin Sekretarz Gminy  wyjaśniła gdzie można wieszać banery i inne materiały 

wyborcze na terenie Gminy w wyznaczonych miejscach, zgodnie z Zarządzeniem Burmistrza 

Strykowa.  



13 
 

Pani Barbara Walak Skarbnik Gminy Stryków wyjaśniła , że Gmina dokonuje zamiany 

gruntów z osoba fizyczną przy czym Gmina oddaje osobie fizycznej działkę o powierzchni 16 

arów natomiast nabywa działkę o powierzchni 35 arów. 

Mieszkaniec nr 3: 

w nawiązaniu do wcześniejszych wypowiedzi radnych o konieczności poprawy 

bezpieczeństwa na drogach poddał pod rozwagę władzom Gminy oraz radnym  instalowanie 

znaków poziomych na drogach celem spowolnienia ruchu na drogach. 

Mieszkaniec mówił o konieczności przycięcia drzew i usunięciu zakrzaczeń przy starej 

owczarni w Dobrej.  

Radny Andrzej Janeczko  mówił o tym, że przy sklepie Carefure na ul.Targowej znak 

drogowy wskazujący wjazd na autostradę jest ustawiony na chodniku na żerdziach tak nisko, 

że ktoś idący chodnikiem czy jadący na rowerze może zawadzić o ten znak. 

Na zakręcie drogi do Ługów od strony Dobieszkowa należy wyciąć krzaki ponieważ 

zasłaniają znaki drogowe. 

Pan Sołtys wsi Sosnowiec mówił o tym, aby zwrócić się do zarządcy drogi nr 71( na łuku 

drogi koło firmy Dascher ) gdzie parkują samochody ciężarowe o uprzątnięcie tego terenu 

gdzie zalegają sterty śmieci. Generalna dyrekcja wykaszając rów nie sprząta. Była tam kiedyś 

bariera uniemożliwiająca wjazd ale została zniszczona przez ciężkie samochody. 

Pani Grażyna Popczyńska przyjęła wnioski do realizacji.  

Radny Bogdan Walczak mówił, że jego zdaniem jest za dużo już znaków drogowych, które 

czasami dezorientują kierowców a tu są głosy żeby jeszcze malować znaki poziome. 

Kierowca musi skupiać się nad drogą a nie nad tym co jest jeszcze namalowane na drodze. 

Radny Krzysztof Bandurowicz zwracając się do przewodniczącego rady mówił, że trzy lata 

temu rada przyjęła wniosek aby w sezonie wiosenno-jesiennym organizować sesje w domu 

kultury. Po to jest przewodniczący aby wnioski rady wykonywał.  

Ad. pkt. 11 Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków radny Damian Drzewiecki  odczytał 

protokół Komisji U i W i poinformował, że na posiedzeniu w dniu 27 września  2018 r.  roku 

Komisja  nie przyjęła wniosków. 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu:  

8 głosów za  

0  głosów przeciwnych  

1  głos  wstrzymujący  

Ad. pkt. 12 Zamknięcie obrad. 

Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad LIII  sesji Rady Miejskiej w Strykowie, 

prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie  o godz. 12.15 dokonał 

zamknięcia sesji mówiąc: zamykam pięćdziesiątą trzecią sesję Rady Miejskiej w Strykowie . 

Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała: Z. Kubiak          

          Przewodniczący  

Rady Miejskiej w Strykowie    

Paweł Kasica 

 

 

 


